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Stal dodaje wartości Światu...

cd. umowy kompleksowe  

Benchmarki emisyjne 

dla przemysłu stalowego

Z inicjatywy Zarządu Izby w ostatnim 

czasie odbyły się 2 spotkania robocze 

Zespołu Ekspertów ds. Energetyki 

(30.09.2009 r. i 3.11.2009).

Omówiono na nich sytuację w zakresie 

realizacji umów kompleksowych na 

zakup gazu przez huty.

Chodzi o:

- dostosowanie umów sprzedaży paliwa 

gazowego zawartych przed 1 lipca 2002 

r. do warunków określonych w art. 5 

"Prawa Energetycznego".

W ocenie podmiotów - odbiorców gazu, 

liczne zapisy w projektach nowych umów 

są dla nich mniej korzystne od zapisów w 

umowach dotychczas obowiązujących.

Zarząd Izby po zebraniu opinii  

przygotował zbiorcze stanowisko w 

imieniu podmiotów członkowskich i 

przekazał je pismem HIPH/1631/09 do 

PGNiG a kopię - Prezesowi Urzędu 

Regulacji Energetyki i Ministerstwu 

Gospodarki. 

W wyniku dyskusji wypracowano 

stanowisko końcowe, które przekazano 

URE w dniu 10.11.2009 r. Kopie 

rozesłano do zarządów Spółek 

hutniczych - odbiorców gazu.

W dniu 29 października br. Izba 

przekazała do Departamentu Rozwoju 

Gospodarki w Ministerstwie Gospodarki 

opinię odnośnie wyboru modelu 

benchmarków emisji CO  dla instalacji 2

hutniczych. Wnioskowaliśmy by:

1. Benchmarki dla przemysłu stalowego 

były średnią z 10% najbardziej 

efektywnych instalacji.

2. Popierać na szczeblu unijnym model 

benchmarków zaproponowanych 

przez EUROFER. 

3. Emisje CO  z przemysłu stalowego), 2

przypisać w pełnym wymiarze 

ins ta lac jom wy twarza jącym 5  

produktów bazowych tj: koks, spiek, 

surówkę, stal węglową wytworzoną w 

stalowniach elektrycznych, stal 

wysokostopową wytworzoną w 

stalowniach elektrycznych a emisje 

CO  związane z tzw. fazą produkcji 2

wyrobów gotowych - “downstream"  

przypisać instalacjom obejmującym 

procesy: podgrzewania i dogrzewania 

oraz obróbki cieplnej i  ocynkowania 

ogniowego.

W dniu 5 listopada 2009 r. w siedzibie 

Izby odbyło się spotkanie Zespołu ds. 

Ochrony Środowiska przy HIPH. 

Omówiono:

- aktualne prace Ecofys i EUROFER-u 

prowadzone nad benchmarkami dla 

tzw. przemysłów zagrożonych"carbon 

leakage", objętych EU ETS. 

- sektorowe stanowisko w sprawie 

benchmarków (H IPH/1816 /09 ,  

HIPH/2136/09),

- projekt ustawy o odpadach w 

k o n t e k ś c i e  n o w e j  d y r e k t y w y  

Parlamentu Europejskiego i Rady 

2008/98/WE z dnia 19 listopada 2008 r. 

"w sprawie odpadów oraz uchylenia 

niektórych dyrektyw",

- stanowisko Polski na COP-15 w 

Kopenhadze.

Spotkanie Zespołu 

ds. Ochrony Środowiska
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-   aspekty socjalne.

Z uwagi na sytuację ekonomiczną 

wywołaną kryzysem skrócono 

konferencję do jednodniowej i 

znacznie uszczuplono zakres 

wystawy. Niemniej spotkanie było 

równie ciekawe jak ubiegłoroczne.

W dniu 26 października 2009 r. w 

Ministerstwie Gospodarki Zarząd 

Izby uczestniczył w  dyskusji nad 

projektem ustawy o gospodarce 

o p a k o w a n i a m i  i  o d p a d a m i  

opakowaniowymi.

Władzom Statutowym Związku 

Pracodawców Przemysłu Hut-

niczego przekazaliśmy gratulacje  

za realizację z sukcesem,  udanej 

rep rezen tac j i  p racodawców 

hutniczych w dialogu społecznym 

w okresie dostosowywania sektora 

do warunków rynkowych, za 

zaangażowanie ZPPH w proces 

koordynacji prawa w ramach 

Ponadzakładowego Układu Zbioro-

wego Pracy dla Pracowników 

Przemysłu Hutniczego, Hutniczego 

Pakietu Socjalnego i Ustawy 

Restrukturyzacyjnej z 2001 r. oraz 

za aktywne wspieranie branżowych 

starań o lepsze rozwiązania prawne 

i  p o d a t k o w e  s p r z y j a j ą c e  

działalności gospodarczej spółek 

hutniczych. Życzyliśmy kolejnych 

udanych jubileuszy.

W dniu 30.10.2009 w siedzibie 

Zarządu Huty Łabędy odbyła się 

uroczystość oddania nowej hali 

jarzm. Zarząd Izby przekazał 

Zarządowi Huty stosowny list  

gratulacyjny.

Spotkanie w MG 

15 lecie ZPPH

Uroczystość

w Łabędach
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CDD ESTA Meeting

Związek Rurowników 

Polskich

W dniach 5 i 6 listopada 2009 w 

Atenach odbyło się spotkanie 

Członków Europejskiego Stowa-

rzyszenia Producentów Rur ESTA. 

Omówiono:

- aktualny stan postępowań 

ochronnych rynku rur w UE i na 

Świecie.

- sytuację w produkcji, import i 

zużycie jawne rur w UE po 6 

miesiącach 2009 r.

-  sytuację ekonomiczną w UE i w

    poszczególnych krajach Unii

-  wstępny projekt budżetu ESTA na  

2010 

Po 6 miesiącach produkcja rur bez 

szwu w Europie spadła o 41%, 

eksport i import spadły odpo-

wiednio  o 27% i 54% a zużycie 

jawne  o 54%. W rurach ze szwem 

d o  4 0 6 , 4  m m  p o d o b n i e  

odnotowano spadki o 46%, w 

eksporcie o 14%, w imporcie o 62% 

a zużycie jawne było niższe o 46%. 

Import rur z krajów trzecich był o 

ponad 50% niższy niż w analo-

gicznym okresie 2008 roku. 

W dyskusji sygnalizowano, że 

producenci rur mają problemy z 

uzyskaniem kredytu bankowego. 

W dniu 25.11.2009 r. w siedzibie 

Zarządu Buczek-HB Zakład 

Produkcji Rur Sp. z o.o. w 

Sosnowcu odbyło się kolejne 

spotkanie Zespołu Rurowników 

Polskich. Program spotkania 

obejmował:

-  omówienie sytuacji na rynku rur 

stalowych  w oparciu o informacje 

z e  s p o t k a n i a  C D D  E S TA  

(6.11.2009 r.):

- omówienie aktualnego stanu 

postępowań ochronnych w UE i 

niektórych krajach trzecich,

-  rynek rur stalowych w Polsce po 10 

miesiącach 2009 r. 

-  ocenę bieżącej sytuacji na rynku i 

prognozy krajowych producentów 

rur na I kwartał 2010 r. 

Omówiono zasady współpracy 

HIPH z ESTA a w szczególności 

warunków i kosztów członkostwa w  

ESTA.

W dniu 11.11.2009 r. w Düsseldorfie 

w  s p o t k a n i u  s t o w a r z y s z e ń  

branżowych,  omówiono kalendarz 

międzynarodowych i europejskich 

konferencji poświęconych stali. 

Najbliższa konferencja - New 

Developments in Metallurgical 

P rocess  Techno logy,  k tó re j  

gospodarzem ponownie będzie 

Polska (HIPH współorganizatorem) 

odbędzie się w 2012 r. w Warszawie. 

Kolejna, która zostanie zorgani-

zowana w Polsce, to "Internatinal 

C o n f e r e n c e  i n  a d v e n c e d  

S o l i d i f i c a t i o n  P r o c e s s e s " .  

Konferencja ta odbędzie się w 

2015 r. (miejsca jeszcze nie 

określono).

12 l istopada br. w centrum 

kongresowym w Düsseldorfie, 

odbyło się ważne branżowe 

wydarzenie STAHL'2009, na które 

złożyły się prezentacje referatów 

(6 bloków tematycznych), dyskusje i 

wystawa promująca nowe produkty i 

technologie hutnicze. Referaty 

prezentowano w ramach paneli:

- wyzwania i strategie rozwoju

koksownictwa i stalownictwa, w 

obliczu  aktualnej sytuacji na rynku,

- innowacyjność w przemyśle 

hutniczym,

- nowoczesne odlewnictwo i 

innowacyjne  wyroby,

-   ekologia,

IISI w Düsseldorfie

Talk about Steel
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